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EXTRAS 

din stenograma ședinței Senatului din 10 februarie 2021

Doamna Diana lovanovici-Șoșoacă:

Vă mulțumesc, doamna președintă.

Declarație politică adresată de către mine, senator Diana lovanovici-Șoșoacă, Circumscripția 

electorală nr.24 Iași, Grupul parlamentar Alianța pentru Unirea Românilor.

Stimați colegi senatori,

Am experimentat, timp de peste 20 de ani, activitatea din afara instituțiilor statului în calitate de 

avocat și cetățean, dar și din interiorul sistemului juridic și am auzit lamentările politicienilor în fața 

poporului, care un timp a fost credul. Acum experimentez activitatea din interiorul Legislativului 

României, „fabrica de legi” a României, și pricep de ce totul duce la distrugerea României „pas cu 

pas”. Obiceiul de a arunca vina pe legislatura sau guvernarea anterioară este de preferat pentru toți, 

decât să îți asumi greșeala, incompetența, neimplicarea sau incapacitatea de a activa pe scena politică 

și a munci numai în interesul poporului român.

Nimeni nu se preocupă cu adevărat de legile din România, nimeni nu are timp să se aplece 

asupra acestora, de aceea adoptăm pe repede înainte. Sunt zeci și sute de inițiative legislative, 

amendamente, modificări care duc la peste 100 000 de norme legale, fiind imposibil să le accesezi pe 

toate și să le .corelezi. Totul este adus la cunoștință de pe o zi pe alta, într-un timp atât de alert, încât 

practic este imposibil să ții ritmul. Financiar, un parlamentar nu-și poate angaja specialiști pe post de 

consilier, pentru că aceștia costă, iar banii nu sunt suficienți. Nu mai vorbim că există și parlamentari 

care n-au niciun interes să muncească. Acești „unii” sunt veniți pentru alte activități - de exemplu, 

afaceri cu statul. Din interior, afacerile se încheie fără opreliști.

Presa este plătită din bani publici pe timp de pandemie, astfel că rar vezi anchete jurnalistice 

reale cu privire la politicieni și banii publici, iar acești jurnaliști, minoritari, trebuie felicitați și 

susținuți. Dacă ai curajul să aduci la cunoștința publicului toate derapajele politicienilor corupți și 

incompetenți, imediat presa, susținută din spate de politic, te distruge prin defăimare și ponegrire și 

manipulare a maselor.

Poporul român este singurul care suferă și plânge. Plânge pentru că nu este ascultat, pentru că 

este supus abuzurilor instituționale de către persoane care nu sunt calificate pentru nimic, dar au 

diplome obținute oricând, oriunde, oricum sau diplome nesusținute de niciun act real. Totul este o 

cacealma servită poporului român, care își pierde țara și fiii. Peste jumătate din populația României 

locuiește în străinătate. Este cel mai mare exod al unei populații pe timp de pace. Pace aparentă, pentru 

că suntem într-un continuu război pentru apărarea României. Am spus-o și o repet: dacă nu ne trezim, 



dacă nu schimbăm paradigma, dacă nu renunțăm la afacerile din sistem cu statul, paralel sau 

perpendicular, dacă politicienii nu își schimbă atitudinea și nu înțeleg că s-a terminat cu politica 

dâmbovițeană - să mă ierte dâmbovițenii, nu despre ei este vorba -, dacă nu începem să recuperăm 

terenurile și pădurile țării, dacă nu stopăm mafia adopțiilor și retrocedărilor, dacă nu stopăm vânzarea 

României pas cu pas către oculta internațională, România nu va mai exista în 2024.

Poporul român s-a săturat de minciună, s-a săturat să fie bătaia de joc a politicienilor corupți și 

analfabeți funcțional. Poporul român este avid după adevăr, ascultarea păsurilor sale, implicarea 

noastră în viața lui și discurs pe înțelesul tuturor. Degeaba ai zece facultăți, dacă vorbești doar pe 

înțelesul intelectualilor. Degeaba ai limbaj lingvistic, dacă cei mai mulți nu înțeleg. Un limbaj pe 

înțelesul tuturor ar fi apreciat de întregul popor, nu avem nevoie de expresii bombastice care să 

ascundă lipsa de implicare și empatie. Intelectualii sunt capabili să înțeleagă un discurs adecvat 

majorității și care să fie întărit de implicarea reală și empatie.

Lipsa de comunicare s-a văzut în cea mai cumplită formă de abuz psiho-emoțional în perioada 

așa-zisei pandemii, cea mai mare mascaradă a tuturor timpurilor, instituită la nivel internațional și 

adoptată de noi fară crâcnire. De ce? Pentru că agenda unora, cum ar fi domnul doctor Raed Arafat, și 

a celor care conduc destinele acestui popor, pe bani mulți care se învârt în sistemul medical, impune 

acceptarea tuturor ordinelor din afară și asuprirea, extincția poporului român.

Nimănui nu-i pasă că poporul nu are cunoștințe juridice. Cui să-i pese, când chiar conducătorii 

sunt lipsiți de astfel de cunoștințe și nici consilieri informați nu au? De aceea, am preferat să 

cumpărăm, cu secretizarea contractelor de achiziție, vaccinurile anti-COVID-19, cu avantaje 

incomensurabile pentru cei care desfășoară aceste activități. Lipsa de cunoștințe juridice în domeniul 

medical - Legea nr.46/2003, Legea drepturilor pacientului, și Convenția de la Oviedo sunt 

necunoscute pentru marea majoritate a populației. Îngrijorător este că nici măcar marea majoritate a 

medicilor nu le știe și de aceea aplică „convingerea” pacienților la vaccinare, activitate ilegală, deși 

vaccinul anti-COVID-19 este în stare experimentală până în anul 2023. Medicii...

Doamna Anca Dana Dragu:

Vă rog să vă apropiați de încheiere, doamna senator.

Doamna Diana lovanovici-Șoșoacă:

Medicii, primii vaccinați, nu știu că au drepturi în acest stadiu, că ar trebui să aibă acoperite 

plățile tuturor efectelor adverse și despăgubiri pentru prejudiciul pe care-l pot suferi ca urmare a 

acestor efecte adverse, ca și ceilalți pacienți. Cine le vorbește despre efectele adverse? Ce acte 

semnează în cunoștință de cauză - consimțământul informat? Cine are grijă de familia celui care 

decedează ca urmare a acestor efecte adverse? Întrebări fără răspuns.



De ce nu suntem anunțați că există efecte adverse majore, care duc și la decese sau alte tipuri 

de boli? Aici avem răspunsuri, pe care vi le voi da mai jos, date oficiale obținute de pe site-ul 

vaccinului Pfizer-BioNTech. Și vă rog să aveți în vedere următoarele: până la data de 6 februarie 2021 

au fost înregistrate pe site-ul Agenției Europene a Medicamentului 41 142 de persoane...

Doamna Anca Dana Dragu:

Doamna senator, vă rog să încheiați.

Doamna Diana lovanovici-Șoșoacă:

Vă rog frumos, nu ați întrerupt pe nimeni.

... care au suferit efecte adverse...

Doamna Anca Dana Dragu:

Grupul parlamentar AUR are deja 13 minute...

Doamna Diana lovanovici-Șoșoacă:

Nu, doamnă, conform Regulamentului, este pe fiecare persoană, nu schimbați Regulamentul!

Doamna Anca Dana Dragu:

Ar fi trebuit să aveți 6 minute pe tot grupul.

Doamna Diana lovanovici-Șoșoacă:

Avem dreptul până la ora 11.00.

Doamna Anca Dana Dragu:

Deja aveți 13 minute, vă rog foarte mult.

Doamna Diana lovanovici-Sosoacă:

Știu că nu vă convine.

Deci au suferit efecte adverse... atenție mare, 77% dintre aceste efecte adverse, adică 31 626, 

sunt persoane de sex feminin. Majoritatea efectelor adverse înregistrate în rândul femeilor sunt 

afecțiuni endocrine, avorturi spontane - 12 avorturi spontane...

Doamna Anca Dana Dragu:

Vă mulțumesc, doamna senator.
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DECLARAȚIE POLITICĂ

Adresată de către: Senator Diana IOVANOVICI-ȘOȘOACĂ 
Circumscripția electorală: nr.24 IAȘI 
Grupul parlamentar al Alianței pentru Unirea Românilor 
Ședința Senatului din data de 
Titlul declarației politice:,,...'

Stimați colegi Senatori,
Am experimentat timp de peste 20 de ani activitatea din afara instituțiilor statului, în 

calitate de avocat și cetățean, dar și din interiorul sistemului juridic și am auzit lamentările 
politicienilor în fața poporului, care un timp a fost credul. Acum experimentez activitatea din 
interiorul legislativului României: ”Fabrica de legi” a României și pricep de ce totul duce la 
distrugerea României ”Pas cu pas”! Obiceiul de a arunca vina pe legislatura sau guvernarea 
anterioară este de preferat pentru toți, decât să îți asumi greșeala, incompetența, neimplicarea 
sau incapacitatea de a activa pe scena politică și a munci NUMAI ÎN INTERESUL 
POPORULUI ROMÂN.

Nimeni nu se preocupă cu adevărat de legile din România, nimeni nu are timp să se 
aplece asupra acestora, de aceea adoptăm pe ”repede-înainte”, sunt zeci și sute de inițiative 
legislative, amendamente, modificări care duc la peste 100.000 de norme legale, fiind 
imposibil să le accesezi pe toate și să le corelezi. Totul este adus la cunoștință de pe o zi pe 
alta, într-un timp atât de alert, încât practic este imposibil să ții ritmul. Financiar, un 
parlamentar nu își poate angaja specialiști pe post de consilier, pentru că aceștia costă, iar 
banii nu sunt suficienți, nu mai vorbim că există și parlamentari care nu au niciun interes să 
muncească. Acești ”unii” sunt veniți pentru alte activități, de exemplu afaceri cu Statul. Din 
interior afacerile se încheie fară opreliști.

Presa este plătită din bani publici pe timp de pandemie, astfel că rar vezi anchete 
jurnalistice reale cu privire la politicieni și banii publici, iar acești jurnaliști, minoritari, 
trebuie felicitați și susținuți.

Dacă ai curajul să aduci la cunoștința publicului toate derapajele politicienilor corupți 
și incompetenți, imediat presa, susținută din spate de politic, te distruge prin defăimare și 
ponegrire și manipulare a maselor.

Poporul român este singurul care suferă și plânge. Plânge pentru că nu este ascultat, 
pentru că este supus abuzurilor instituționale de către persoane care nu sunt calificate pentru 
nimic, dar au diplome obținute oricând, oriunde, oricum sau diplome nesusținute de niciun 



act real. Totul este o cacealma servită poporului roman, care își pierde și țara și fiii. Peste 
jumătate din populația României locuiește în străinătate, este cel mai mare exod al unei 
populații pe timp de pace. Pace aparentă, pentru că suntem într-un continuu război pentru 
apărarea României. Am spus-o și o repet: dacă nu ne trezim, dacă nu schimbăm paradigma, 
dacă nu renunțăm la afacerile din sistem cu Statul, paralel sau perpendicular, dacă politicienii 
nu își schimbă atitudinea și nu înțeleg că s-a terminat cu politica ”dâmbovițeană”, să mă ierte 
dâmbovițenii, nu despre ei este vorba, dacă nu începem să recuperăm terenurile și pădurile 
țării, dacă nu stopăm mafia adopțiilor și retrocedărilor, dacă nu stopăm vânzarea României 
pas cu pas către oculta internațională, ROMÂNIA NU VA MAI EXISTA ÎN 2024.

Poporul roman s-a săturat de minciună. S-a săturat să fie bătaia de joc a politicienilor 
corupți și analfabeți funcțional. POPORUL ROMÂN ESTE AVID DUPĂ ADEVĂR, 
ASCULTAREA PĂSURILOR SALE, IMPLICAREA NOASTRĂ ÎN VIAȚA LOR ȘI 
DISCURS PE ÎNȚELESUL TUTUROR. Degeaba ai 10 facultăți, dacă vorbești doar pe 
înțelesul intelectualilor. Degeaba limbaj lingvistic, dacă cei mai mulți nu înțeleg. Un limbaj 
pe înțelesul tuturor ar fi apreciat de întregul popor, nu avem nevoie de expresii bombastice 
care să ascundă lipsa de implicare și empatie. Intelectualii sunt capabili să înțeleagă un 
discurs adecvat majorității și care să fie întărit de implicarea reală și empatie.

Lipsa de comunicare s-a văzut în cea mai cumplită formă de abuz psiho-emoțional în 
perioada așa-zisei pandemii, cea mai mare mascaradă a tuturor timpurilor, instituită la nivel 
internațional și adoptată de noi fără crâcnire. De ce? Pentru că agenda unora, cum ar fi DL. 
DR. RAED ARAFAT și al celor care conduc destinele acestui popor, pe bani mulți care se 
învârt în sistemul medical, impune acceptarea tuturor ordinelor din afară și asuprirea, 
extincția poporului roman.

Nimănui nu îi pasă că poporul nu are cunoștințe juridice. Cui să îi pese, când chiar 
conducătorii sunt lipsiți de astfel de cunoștințe și nici consilieri informați nu au? De aceea, 
am preferat să cumpărăm, cu secretizarea contractelor de achiziție, vaccinurile anti-covid-19, 
cu avantaje incomensurabile pentru cei care desfășoară aceste activități. Lipsa de cunoștințe 
juridice în domeniul medical: Lg. 46/2003, legea drepturilor pacientului și Convenția de la 
Oviedo, sunt necunoscute pentru marea majoritate a populației. Îngrijorător este că nici măcar 
marea majoritate a medicilor nu le știu și de aceea aplică "convingerea” pacienților la 
vaccinare, acticitate ilegală, deși vaccinul anit-covid-19 este în stare experimentală până în 
anul 2023. Medicii, primii vaccinați, nu știu că au drepturi în acest stadiu, că ar trebui să aibă 
acoperite plățile tuturor efectelor adverse și despăgubiri pentru prejudiciul pe care îl pot 
suferi ca urmare a accestor efecte adverse, ca și ceilalți pacienți. Cine le vorbește despre 
efectele adverse? Ce acte semnează în cunoștință de cauză: consimțământul informat? Cine 
are grijă de familia celui care decedează ca urmare a acestor efecte adverse? Întrebări fără 
răspuns. De ce nu suntem anunțați că există efecte adverse majore, care duc și la decese sau 
alte tipuri de boli? Aici avem răspunsuri, pe care vi le voi detalia mai jos, date oficiale 
obținute de pe site-ul vaccinului Pfizer Biontech.



Ultima actualizare 06.02.2021 PFIZER BIONTECH

NUMĂR TOTAL CAZURI DE EFECTE ADVERSE: 41,142

- FEMEI: 31,626 = 77%
- BARBATI: 8,691 = 21%
- NEIDENTIFICATI: 825 = 2%

TOTAL DECESE: 628

ITALIA: 14,673

SPANIA: 3,004

GERMANIA: 2,192

ROMANIA: 336

TIPURI DE EFECTE ADVERSE:

Afecțiuni ale sângelui și ale sistemului limfatic: 2,792

Afecțiuni cardiace: 1,921

Boli congenitale și genetice: 10

Afecțiuni ale urechii și ale labirintului urechii, sindrom vertiginos: 1,036

Tulburări endocrine: 17

Afecțiuni oculare: 1,205 .

Afecțiuni gastrointestinale: 9,191

Tulburări generale și reactii adverse la locul administrării vaccinului: 27,731

Afecțiuni hepatobiliare: 33

Afecțiuni ale sistemului imunitar: 964

Infecții și septicemie: 2,464

Leziuni, otrăviri și complicații procedurale: 784

In curs de investigare: 1,835

Tulburări de metabolism șî nutriție: 571

Afecțiuni musculo-scheletice și ale țesutului conjunctiv: 13,534



Neoplasme benigne, maligne și nespecificate (inclusiv chisturi și polipi): 15

Afecțiuni ale sistemului nervos: 17,432 .

Sarcina, puerperiul și afecțiuni perinatale: 18

Probleme legate de produs (transport, conditiî de pastrare): 15

Tulburari psihiatrice: 1,463

Afecțiuni renale și urinare: 181

Afecțiuni ale sistemului reproductiv și ale sânilor: 182

Afecțiuni respiratorii, toracice și mediastinale: 3,811

Afecțiuni ale pielii și ale țesutului subcutanat: 5,021

Circumstanțe sociale: 55

Proceduri chirurgicale și medicale: 38

Afecțiuni vasculare: 2,011

Având în vedere controversa apărută în spațiul public, cu privire la cazul asistentei în vârstă 
de 55 de ani, care a fost vaccinată la data de 21 ianuarie 2021 cu doza de rapel și a decedat la 
28 ianuarie, se impune, de îndată, transparentizarea raportărilor cu privire la reacțiile adverse 
și posibilele decese survenite în urma vaccinării împotriva SARS-COV-2 cu vaccinul 
PFIZER, aprobat în Uniunea Europeană sub numele COMIRNATY, precum și al celorlalte 
vaccinuri de la alte firme.

Până la această dată, conform datelor oficiale publicate pe site-ul Agenției Europene a 
Medicamentului, avem 336 de persoane în România care au suferit diferite efecte 
adverse în urma vaccinării cu PFIZER-BioNTech. Nu avem, însă, date cu privire la 
severitatea efectelor adverse, sau cu privire la decesele cauzate de vaccin.

Din păcate, datele la nivelul UNIUNII EUROPENE relevă lucruri cu adevărat 
cutremurătoare. Lucruri pe care nu le-am văzut menționate nici în campania de 
informare condusă de specialiști, nici de presa plătită de Guvern să informeze publicul 
cu privire la riscurile și beneficiile vaccinării.

Până la data de 6 februarie, 2021, au fost înregistrate pe site-ul Agenției Europene a 
Medicamentului 41,142 de persoane care au suferit efecte adverse. Atenție mare, 77% 
dintre acestea, adică 31,626, sunt persoane de sex feminin.

Nu sunt sociolog, nu sunt medic, însă, pot interpreta aceste date, având în vedere faptul 
că majoritatea efectelor adverse înregistrate în rândul celor 31,626 de femei sunt 
afecțiuni endocrine, avorturi spontane, doisprezece avorturi spontane, afecțiuni ale 
sistemului nervos, tulburări psihiatrice, afecțiuni ale sistemului reproductiv și ale 
sânilor.



În plus, au murit 628 de persoane din cele 41,142 de persoane înregistrate oficial pe 
platforma Agenției Europene a Medicamentului, 367 fiind femei, adică 58% dintre 
decesele cauzate de PFIZER BioNTech sunt femei.

Unde sunt feministele din România, unde sunt ONG-urile care, chipurile, luptă pentru 
drepturile femeilor? Nu sunt absolut șocate de aceste efecte și de aceste discrepanțe criminale 
în ceea ce privește populația feminină?

Repet întrebarea de la începutul interpelării: “Câte persoane au decedat, de fapt, în 
România, din cele 336 care au avut efecte adverse din cauza vaccinului?” De ce avem 
doar trei cazuri prezentate în mass-media din România? Ce face Ministerul Sănătății? 
Ce fac membrii comisiilor de sănătate?

O altă informație absolut șocantă este că 36% dintre cazuri sunt în Italia, locul de unde 
a și început răspândirea SARS-COV-2 în Uniunea Europeană, și doar 5% dintre cazuri 
sunt din Germania, deși Germania a vaccinat 3.270.000 de persoane, în timp ce Italia a 
vaccinat doar 2.560.000 de persoane.

Vă întreb din nou, stimați parlamentari, stimați guvernanți și specialiști, sunteți absolut siguri 
că vaccinul de tip mARN NU are absolut nimic de-a face cu profilul genetic al oamenilor în 
funcție de zona din care provin? Pentru că altfel nu se explică această URIAȘĂ discrepanță 
dintre numărul efectelor adverse apărute in Italia și Germania, diferă doar profilul genetic al 
locuitorilor. Sau calitatea vaccinului este de mâna a doua pentru alte tări?

Pe lângă faptul că în România nu se discută despre aceste date, însăși rețeaua de 
socializare Facebook cenzurează accesul și distribuirea statisticii oferite de Agenția 
Europeană a Medicamentului. Nu este deloc simplu din punct de vedere tehnic de ajuns 
la aceste date. Oare de ce? Nu se dorește informarea corectă a cetățenilor ?

În concluzie, nu pot concepe că discuțiile despre medicină și știință, în general, să fie purtate 
și promovate în spațiul public de actori, influenceri, politruci și, concomitent, să fie ocultate 
datele oficiale cu privire la efectele adverse și la decesele cauzate de vaccinul creat de 
PFIZER.

Până când nu va exista transparență, dezbatere, informare și o explicație pentru aceste 
date, o să spun, asumat, că acesta pandemie este un asalt fară precedent asupra 
DEMOCRAȚIEI, ASUPRA VIEȚII și asupra FEMEII DĂTĂTOARE DE VIAȚĂ.

ESTE UN ATAC ASUPRA MATRICEI NOASTRE NAȚIONALE, ESTE, DE FAPT, 
ATACUL FATAL ASUPRA NAȚIUNII ROMÂNE!

CER DE URGENȚĂ DEMITEREA ȘI ANCHETAREA DLUI MINISTRU 
SECRETAR DE STAT RAED ARAFAT, ȘEFUL DEPARTAMENTULUI DE 
SITUAȚII DE URGENȚA.

Vă mulțumesc!

Data: 10.02.2021

Senator A.U.R. Diana lOVANbviCI-Ș^OACĂ

CONFORM CU ORIGINALUL


